

TALSMANDENS GRUPPE  
SPRECHERGRUPPE  
SPOKESMAN'S GROUP  
GROUPE DU PORTE-PAROLE  
GRUPPO DEL PORTAVOCE  
BUREAU VAN DE WOORDVOERDER

**INFORMATIO  
INFORMATORISCHE AUFZEICHNUNG  
INFORMATION MEMO**

**NOTE D'INFORMATION  
NOTA D'INFORMAZIONE  
TER DOCUMENTIE**

Brussels, June 1979

**APPROVAL OF APPLICATIONS FOR ASSISTANCE FROM THE EUROPEAN SOCIAL  
FUND - FIRST INSTALMENT 1979<sup>1</sup>**

The Commission has approved the financing for the first instalment of applications for assistance from the European Social Fund for 1979.

Under the first instalment non-refundable Social Fund assistance amounts to 152 m EUA. The Social Fund budget for 1979 makes provision for total commitments of 767.5 m EUA. Other assistance from the Social Fund will be announced in September. The final contribution of appropriations to be granted to member countries in 1979 in the various areas of intervention will not be established before then. Accordingly, the Table annexed to this note containing details of Social Fund assistance under the first instalment for 1979 gives no indication of what will be the final distribution of funds.

The first instalment does not contain any amounts granted for the new types of Social Fund aid for young unemployed workers aged under 25 since they were not adopted by the Council until 18 December 1978. These aids are partly intended to promote the recruitment of young people by the creation of additional jobs, and partly to promote the employment of young people by means of jobs created in the public interest.

In the absence of guidelines it has not yet been possible to grant these aids. In the meantime the Commission has been working on supplementing and renewing the guidelines for the management of the Social Fund (automatically renewed each year) so that these new types of aid can be financed as part of the second instalment of Social Fund assistance.

<sup>1</sup> COM(79)616

DETAIL DES AIDES DU FONDS SOCIAL APPROUVEES DANS LA PREMIERE TRANCHE 1979

ANNEXE

2

Unité : MUCE

	AGRICULTURE/ TEXTILE/ HABILLEMENT	TRAVAIL- MIGRANTS	JEUNES	FEMMES	REGIONS	PROGRES TECHNIQUE	GROUPES D'ENTREPR.	HANDICAPES	TOTAL
BELGIQUE	0,97	-	1,52	-	2,14	0,11	-	-	4,74
DANEMARK	-	-	2,88	0,42	5,44	-	-	-	8,74
FRANCE	8,86	-	13,71	0,27	5,11	-	-	-	27,95
IRLANDE	0,19	-	10,35	0,10	17,72	-	-	9,79	38,15
ITALIE	0,26	-	2,19	-	5,53	-	-	1,46	9,44
LUXEMBOURG	-	-	-	-	-	-	-	0,11	0,11
PAYS BAS	2,71	-	0,31	0,30	-	-	-	-	3,32
R.F.A.	3,12	-	-	0,03	-	-	-	-	3,15
ROYAUME UNI	3,88	-	37,47	-	12,42	-	-	2,29	56,06
TOTAUX DE LA 1ère TRANCHE	19,99	-	68,43	1,12	48,36	0,11	-	13,65	151,66

U.C.E. Taux 1er mai 1979

1 U.C.E. = BFR & FLUX 40,2500, DM 2,52852, HFL 2,74470, UKL 0,644048, DKR 7,07596, FF 5,81563, LIT 1127,77, IRL 0,662802

TALSMANDENS GRUPPE  
SPRECHERGRUPPE  
SPOKESMAN'S GROUP  
GROUPE DU PORTE-PAROLE  
GRUPPO DEL PORTAVOCE  
BUREAU VAN DE WOORDVOERDER

INFORMATION  
INFORMATISCHE AUFZETZUNG -  
INFORMATION MEMO

NOTE D'INFORMATION  
NOTA D'INFORMAZIONE  
TER DOCUMENTIE

Bruxelles, juin 1979

APPROBATION DES DEMANDES D'AIDE AU FONDS SOCIAL - PREMIERE TRANCHE 1979 (1)

La Commission a approuvé le financement de la première tranche de demandes d'aide au Fonds Social Européen pour 1979.

Les aides non remboursables du Fonds social au titre de cette première tranche se montent à environ 152 MUCE. Le budget du Fonds social pour 1979 prévoit un engagement total de crédits de 767,5 MUCE. D'autres aides provenant du Fonds social seront annoncées dans le courant de septembre 1979. Le résultat final de la répartition des crédits à accorder en 1979 aux pays membres dans les différents domaines d'intervention ne sera donc pas établi avant cette date. Par conséquent, le tableau annexé à cette note et qui reprend le détail des aides du Fonds social pour la première tranche 1979 ne permet pas de tirer des conclusions quant aux allocations totales du Fonds social.

Cette première tranche ne comporte pas encore de montants accordés à titre des deux nouveaux types d'aides du Fonds social en faveur des jeunes chômeurs de moins de 25 ans, ces aides n'ayant pas été décidées par le Conseil avant la date du 18 décembre 79. Il s'agit d'une part d'aides destinées à promouvoir l'embauche des jeunes dans des emplois supplémentaires et, d'autre part, d'aides destinées à promouvoir l'emploi des jeunes dans des emplois répondant à des besoins d'utilité collective.

Ces aides n'ont pas encore pu être accordées car les orientations n'en ont pas encore été établies. Entretemps la Commission a procédé aux travaux en vue de compléter et de renouveler (renouvellement qui doit s'opérer annuellement) les orientations de la gestion du Fonds social, ce qui permettra d'inclure ces nouvelles aides dans les allocations au titre de la deuxième tranche du Fonds social.

(1) C(79)616

DETAIL DES AIDES DU FONDS SOCIAL APPROUVEES DANS LA PREMIERE TRANCHE 1979

ANNEXE

Unité : MUCE

	AGRICULTURE/ TEXTILE/ HABILLEMENT	TRAVAIL. MIGRANTS	JEUNES	FEMMES	REGIONS	PROGRES TECHNIQUE	GROUPES D'ENTREPR.	HANDICAPES	TOTAL
BELGIQUE	0,07	-	1,52	-	2,14	0,11	-	-	4,74
DANEMARK	-	-	2,88	0,42	5,44	-	-	-	3,74
FRANCE	3,86	-	13,71	0,27	5,11	-	-	-	27,95
IRLANDE	0,12	-	10,35	0,10	17,72	-	-	9,79	38,15
ITALIE	0,26	-	2,19	-	5,53	-	-	1,46	9,44
LUXEMBOURG	-	-	-	-	-	-	-	0,11	0,11
PAYS BAS	2,71	-	0,31	0,30	-	-	-	-	3,32
R.F.A.	3,12	-	-	0,03	-	-	-	-	3,15
ROYAUME UNI	3,88	-	37,47	-	12,42	-	-	2,29	56,06
TOTAUX DE LA 1ère TRANCHE	19,99	-	68,43	1,12	48,36	0,11	-	13,65	151,66

U.C.E. Taux 1er mai 1979

1 U.C.E. = BFR 9 Flux 40,2500, DM 2,52852, HFL 2,74470, UKL 0,544048, DKR 7,07596, FF 5,31563, LIT 1127,77, IRL 0,662802